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Fråga vid regionfullmäktige april 2022  

 
från Kristdemokraterna 
 
ställd till Malin Bergman (c) 
 
 

Kristdemokraterna lämnade för ett år sedan in en motion om att 
frångå arbete varannanhelg på alla sjukhusets enheter och 
övergå till arbete maximalt 2 av 5 helger.Kristdemokraterna 
anser att denna förändring brådskar och är en nyckel till 
framgång vad gäller rekrytering/återrekrytering av 
sjuksköterskor/undersköterskor.  
För att få ett snabbt gensvar till denna förändring föreslog vi en 
bonus per arbetspass om man ändock tvingades arbeta 
varannan helg enligt schema eller valde att göra det. 
 
Motionen avslogs med beskedet att ett aktivt arbetet med 
övergång till arbete maximalt 2 av 5 helger redan pågick. 
Jag undrar: 
 
- Hur långt har man kommit i arbetet med övergång till arbete 

maximalt 2 av 5 helger? 
 
Östersund 2022-04-20 
 
 
Lars-Erik Olofsson 
Gruppledare (KD) 
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